

Verslag

Vergadering	Agendacommissie
Gehouden op	23 augustus 2016
Opgemaakt door	Berry van 't Westeinde
Aanwezig	Burgemeester Machteld Rijsdorp (voorzitter) de raadsleden Deborah Eikelenboom, Mark van Oosterwijk, Bert Schellekens, Johan Swaans en Berry van 't Westeinde (griffier)
Afwezig	Antoon van Baal, Willem Couwenberg, Marije de Groot

1. Opening en vaststelling agenda

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

2. Verslag van de vergadering van 14 juni 2016

Het verslag wordt met een kleine wijziging (vervallen regel wit midden op pagina 2) vastgesteld.

3. Agenda's voor de thema-avond en commissievergaderingen in juni

- a. Besloten informatiebijeenkomst Hoofdroute Riel 5 september, 20:00 uur

Deborah Eikelenboom vraagt waarom deze bijeenkomst besloten is.

De burgemeester licht toe dat de aard van de bijeenkomst is om vragen van raads- en commissieleden te beantwoorden.

Mark van Oosterwijk is van mening dat een eerdere informatieavond in Riel niet overgedaan moet worden.

Deborah Eikelenboom geeft aan dat zij er geen moeite mee heeft wanneer mensen vanaf de publieke tribune volgen wat met de aanwezigen wordt besproken.

Bert Schellekens geeft aan persoonlijk geen behoefte te hebben aan extra informatie. De toegestuurde stukken zijn helder. Hij is geen voorstander van een besloten bijeenkomst. Echt Riel zou ook uitgenodigd moeten worden voor de bijeenkomst.

Mark van Oosterwijk heeft ook geen behoefte aan een technische toelichting. Hij hoeft geen materie deskundige te zijn om een standpunt over het voorstel in te nemen.

Johan Swaans geeft aan ook geen behoefte te hebben aan de informatiebijeenkomst. Het is wel goed om raads- en commissieleden die hier wel behoefte aan hebben te informeren.

De griffier geeft aan dat de voorgestelde bijeenkomst echt gericht is op het informeren van raads- en commissieleden. De bijeenkomst is qua opzet niet bedoeld om mensen op de publieke tribune te informeren. Wanneer er behoefte is aan informatie bij omwonenden, kan het college er ook voor kiezen om dit op een andere wijze vorm te geven.

Van de andere kant is de gewisselde informatie niet geheim of vertrouwelijk en is het belangrijk om niet de schijn van geheim overleg te hebben ten opzichte van de buitenwereld.

Mark van Oosterwijk vindt het belangrijk dat een herhaling van zetten wordt voorkomen. Hij heeft er geen problemen mee dat de informatiebijeenkomst wordt georganiseerd - maar het debat en spreekrecht horen thuis in de commissie Ruimte. De informatieavond is geen lobbyavond.

Bert Schellekens stelt dat het de taak van de voorzitter is om het gesprek af te kappen als het een politieke richting uitgaat.

De burgemeester concludeert dat de bijeenkomst bedoeld is voor raads- en commissieleden en dat belangstellenden de vergadering kunnen volgen vanaf de publieke tribune. De voorzitter van de commissie Ruimte zit de avond voor. De griffier zal de mensen van Echt Riel wijzen op het feit dat deze avond plaatsvindt, wanneer zij contact met hem opnemen met betrekking tot het spreekrecht.

b. Commissie Welzijn 6 september, 20:00 uur

Bert Schellekens stelt de vraag of het accommodatieonderzoek een onderwerp is dat in Welzijn of in Ruimte moet worden besproken.

Deborah Eikelenboom stelt voor dit voorstel ook in de commissie Ruimte te bespreken.

Mark van Oosterwijk is van mening dat dat dubbel werk is. Het is belangrijk dit integraal af te wegen.

Johan Swaans geeft aan dat het niet uitmaakt in welke commissie dit wordt besproken. In de commissie Welzijn kan ook bij de ruimtelijke vragen stilgestaan worden. Hij zal de commissie voorzitten.

Bert Schellekens merkt op dat dit soort problemen rond de integrale behandeling van voorstellen een extra aanleiding is om na te denken over de wijze waarop wij onderwerpen behandelen.

De burgemeester concludeert dat het onderwerp op de agenda van de commissie Welzijn blijft staan en dat ook ruimtelijke vragen gewoon in de commissie Welzijn gesteld kunnen worden. Verder stemt de agendacommissie in met de agenda van de commissie Welzijn.

c. Commissie Ruimte 7 september, 19:15 uur

De agendacommissie stemt in met de agenda. Geconcludeerd wordt dat het belangrijk is dat tijdens de commissie Ruimte geen technische vragen meer gesteld worden over de Hoofdroute Riel, omdat de vergadering om circa 20.30 uur beëindigt moet zijn.

d. Commissie Algemene Zaken 7 september, 21.00 uur

Mark van Oosterwijk merkt op dat in de klankbordgroep met de raden van Oosterwijk en Hilvarenbeek is afgesproken gezamenlijk te kijken naar dit voorstel. Daarom wordt voorgesteld om geen raadsvoorstel mee te sturen en het stuk ter bespreking te agenderen.

De burgemeester concludeert dat de agendacommissie instemt met deze werkwijze. Omdat het gebruikelijk is dat gasten als eerste worden gehoord worden de stukken ter bespreking aan het begin van de agenda geagendeerd. Te beginnen met de Rekenkamercommissie en daarna met de commissie Bezwaarschriften. De agendacommissie vraagt de bezwaarschriftencommissie om geen uitgebreide juridische verhandeling houden. De agendacommissie concludeert dat het jaarverslag van de ombudsman geen aanleiding geeft tot bespreking en stelt de commissie dus voor hier enkel kennis van te nemen.

Bert Schellekens vraagt naar aanleiding van het jaarverslag van de bezwaarschriftencommissie of het gebruikelijk is dat een stuk dat in april is aangeboden pas na de zomer aan de raad kan worden aangeboden.

De burgemeester geeft aan dat het uitzonderlijk is dat de bezwaarschriftencommissie zelf vraagt om het verslag met de commissie te bespreken.

4. Agenda's voor de buitengewone raadsvergaderingen op 15 september en 28 september

De agendacommissie stemt in met deze agenda's.

5. Planning

De agendacommissie neemt zonder verdere opmerkingen kennis van de planning.

6. Vergaderschema 2017

Het vergaderschema wordt voorlopig vastgesteld. Het schema wordt nog verder uitgewerkt met de ambtelijke organisatie.

7. Invulling thema-avonden

Akkoord.

8. Memo evaluatie project met Mill Hill College en ProDemos

De agendacommissie stemt in met de evaluatie.

9. Bijeenkomsten Prodemos Politiek Actief september-oktober 2016

De agendacommissie stemt in met het voorstel om te kijken of een tweede serie kan worden georganiseerd.

10. Memo Gasten van de raad

De agendacommissie stemt in met deze aanpak. Opgemerkt wordt dat de folder uit Roosendaal wel erg omvangrijk is. Het advies is om het kort te houden. Is het zinvol om een flyer te ontwerpen om mensen te werven?

11. Overzicht afdoening moties

Bert Schellekens vraagt naar de lange doorlooptijd van het overleg met scouting St. Willebrord. Hoe staat het met de afdoening van deze motie? Bestaat de strategische waarde nog waarover in de motie wordt gesproken?

De burgemeester zegt toe deze vragen mee te nemen naar het college.

Mark van Oosterwijk concludeert dat de laatste 2 moties op de lijst ('t Loket en Mainframe) door het voorstel dat nu in de raad ligt zijn afgedaan.

12. Terugblik op commissievergaderingen en raadsvergadering

Mark van Oosterwijk merkt op dat hij teleurgesteld is in hoe we dit bespreken. Het is weinig zinvol om hierbij stil te staan op deze wijze. Hij ziet op dit moment geen gelegenheid om dieper stil te staan bij de wijze waarop de vergaderingen zijn gelopen. Hij stelt voor om dit door te schuiven naar januari - als het komkommertijd is. Hij stelt voor de terugblik tot dat moment niet te agenderen.

De griffier geeft aan dat ook in de thema-bijeenkomst over integriteit is afgesproken nader stil te staan bij de kwaliteit van besluitvorming, de gehanteerde argumenten. Ook hier wil de raad in investeren.

13. Mededelingen / rondvraag

Kennis wordt genomen van de twee voorgenomen bijeenkomsten:

- 17 oktober gezamenlijke bijeenkomst met de raden van Goirle, Hilvarenbeek en Oisterwijk over intergemeentelijke samenwerking (*onder voorbehoud van Oisterwijk*)
- 18 oktober gezamenlijke bijeenkomst met de raden van Dongen, Goirle en Loon op Zand naar aanleiding van rapport rekenkamercommissie "Burgerparticipatie in openbare ruimte", vanaf 20:00u in Dongen.

De agendacommissie staat kort stil bij het feit dat dit de laatste vergadering van de agendacommissie onder haar voorzitterschap.

De voorzitter sluit de vergadering om 20.30 uur.

Afspraken	Door	Wanneer	Stand van Zaken
Moties: Hoe staat het met de afdoening van de motie Scouting St. Willebrord? Bestaat de strategische waarde nog waarover in de motie wordt gesproken? De burgemeester zegt toe deze vragen mee te nemen naar het college.	Burgemeester		
De terugblik op het verloop van commissievergaderingen en de raadsvergadering weer te agenderen begin 2017.	Griffier		